

聖堂報告

常年期第十二主日

(20-06-2021)

1. 本堂已恢復平日及主日彌撒：

平日彌撒早上 7:40 (中文或英文)

主日彌撒如慣常安排

本堂將繼續依循政府早前公佈並仍生效的簡便措施，即參加彌撒的人數不可超過聖祭地點通常容納人數的 30%。

按教區指引，信友可參與網上直播禮儀及「神領聖體」或參與本堂 11:45，人流比較少的普通話彌撒。

【請注意：學校停車場暫時不提供泊車服務，直至另行公告！】

對於上述安排所引起弟兄姊妹的不便，請各位體諒！

2. 聖堂已安排於主日，每台彌撒開始前 10 分鐘，提供 15 分鐘修和聖事服務。歡迎教友善用及體會天主給予我們的恩寵。

教友亦可以到聖堂辦事處，安排個別時間，進行修和聖事。

3. 2021 年五月份聖堂- 收入與支出報告如下：

收入：\$ 187,795，

支出：\$ 73,004，

結餘：\$ 114,791。

有關上述收支細節，請參閱聖堂正門、辦公室外報告板及聖堂網頁。聖堂多謝各位弟兄姊妹慷慨支持！

4. 本堂廣東話及普通話歌詠團現正招收新成員，有興趣者請向本堂辦事處報名。

5. 2021-2022 年度聖堂「中，英文主日學」及「成人慕道班」現正開始接受報名，有興趣報名人士，可到本堂辦事處或用以下方式索取表格：

5.1 聖堂網站下載 www.stignatiuschapel.org

5.2 來電聖堂辦事處以郵寄索取：

電話：2359-4407 傳真：2780-3285

6. 聖堂現正招募一群熱心、有活力的 2021-2022 年度中、英文主日學導師培育兒童信仰成長。只要對小朋友有愛心、有耐性及服務的教友，歡迎成為我們的一份子，為主福傳作見證。有興趣者請向本堂辦事處報名。

上述所有報告，已張貼於聖堂正門及辦公室外報告板，並已上載於聖堂網頁，歡迎各位查閱。主佑各位！

St. Ignatius Chapel Announcement
12nd Sunday in Ordinary Time
20-06-2021

1. Public Masses of this Chapel are resumed as follows:

Weekday Mass at 7:40 am

Sunday Masses as usual

Despite the Government has relaxed social distancing measures to a significant extent, to ensure the safety of all parishioners, St. Ignatius Chapel will maintain the restricted capacity of the chapel at 30% as announced previously and **parking is also not available until further notice.**

Parishioners are encouraged to join the live streaming masses broadcasted by the Hong Kong Diocesan Audio-Visual Center or to join our Weekday Mass as far as possible.

2. Holy Confession inside the chapel has been resumed with immediate effect. There will be priests presiding inside designated confession booths 10 minutes before the commencement of all the masses and they will stay there for 15 minutes or until the last parishioner in line has finished his/her confession. Parishioners may also make special arrangements at the Chapel Office to confess in private if necessary.
3. Both the Chinese and English Sunday Schools, as well as Catechism Classes, for the new 2021/22 school year are now inviting applications. If you know of any children and/or adults who are interested in knowing Catholic faith, you may inform them that they can register by either :
 - a. Obtaining an application form in person at the Chapel Office; or
 - b. Downloading the form from the chapel website (www.stignatiuschapel.org) ; or
 - c. Calling the Chapel Office by phone at 2359-4407 or fax 2780-3285 to request a form by post.

4. The Chapel is now recruiting teachers for both the Chinese and English Sunday Schools of the 2021/22 school year. Invitations are now extended to those who care about and have patience with kids to join us for this blessing activity. Those interested may register at the Chapel Office after mass.

5. The Financial Report for this chapel in May 2021 is as follows:

Income : \$187,795

Expenses: \$ 73,004

Surplus : \$ 114,791

Thank you for your generous support!

The above announcements have been posted on the chapel website for reference.